

NATIONAL ENERGY BOARD

IN THE MATTER OF: Division II of Part VI of the *National Energy Board Act*,
R.S.C. 1985, c.N-7

AND IN THE MATTER OF: Application by the Manitoba Hydro-Electric Board (MH)
dated 20 May 2016 for authorization to export electricity to
the Wisconsin Public Service Corporation (WPS)

**AFFIDAVIT OF PUBLICATION AND SERVICE
BY MANITOBA HYDRO
OF NOTICE OF APPLICATION AND DIRECTIONS ON PROCEDURE**

MANITOBA HYDRO LAW DIVISION
22nd floor - 360 Portage Avenue
WINNIPEG, Manitoba
R3C 0G8

MICHAEL DOUGLAS

Telephone No.: (204) 360-4332
Facsimile No.: (204) 360-6147

midouglas@hydro.mb.ca

NATIONAL ENERGY BOARD

IN THE MATTER OF: Division II of Part VI of the *National Energy Board Act*,
R.S.C. 1985, c.N-7

AND IN THE MATTER OF: Application by the Manitoba Hydro-Electric Board (MH)
dated 20 May 2016 for authorization to export electricity to
the Wisconsin Public Service Corporation (WPS)

AFFIDAVIT OF PUBLICATION AND SERVICE

I, Suzette Charles, of the City of Winnipeg, in the Province of Manitoba, Legal
Secretary,

MAKE OATH AND SAY THAT:

1. I am a legal secretary employed by Manitoba Hydro and as such have personal knowledge of the facts herein deposed to by me.
2. On May 12, 2016, I caused the Notice of Application and Directions on Procedure to be published in both official languages in the May 21, 2016 edition of the Canada Gazette, Part I. Attached hereto and marked as Exhibit "A" to this my affidavit, is the tearsheet from said publication.
3. On May 17, 2016, I caused the Notice of Application and Directions on Procedure to be published in the May 21, 2016 edition of the Winnipeg Free Press and the May 25, 2016 edition of La Liberté. Attached hereto and marked as Exhibits "B" and "C" to this my affidavit respectively, are copies of tearsheets from said publications.
4. On May 24, 2016, I served a copy of the Notice of Application and Directions on Procedure on affected Canadian utilities. Attached hereto and marked as Exhibit "D" to this my affidavit is a copy of said correspondence.

SWORN BEFORE ME at the City)
of Winnipeg, in the Province of)
Manitoba, this 17th day of June, 2016.)


SUZETTE CHARLES


A Notary Public in and for
the Province of Manitoba

**CANADIAN RADIO-TELEVISION AND
TELECOMMUNICATIONS COMMISSION**
PART 1 APPLICATIONS

The following applications for renewal or amendment, or complaints were posted on the Commission's Web site between 6 May and 12 May 2016.

**CONSEIL DE LA RADIODIFFUSION ET DES
TÉLÉCOMMUNICATIONS CANADIENNES**
DEMANDES DE LA PARTIE 1

Les demandes de renouvellement ou de modification ou les plaintes suivantes ont été affichées sur le site Web du Conseil entre le 6 mai et le 12 mai 2016.

Application filed by / Demande présentée par	Application number / Numéro de la demande	Undertaking / Entreprise	City / Ville	Province	Deadline for submission of Interventions, comments or replies / Date limite pour le dépôt des interventions, des observations ou des réponses
Radio communautaire de Lévis	2016-0422-3	CJMD-FM	Lévis	Quebec / Québec	8 June / 8 juin 2016

ADMINISTRATIVE DECISIONS
DÉCISIONS ADMINISTRATIVES

Applicant's name / Nom du demandeur	Undertaking / Entreprise	City / Ville	Province	Date of decision / Date de la décision
Shaw Media Inc. (2 decisions / 2 décisions)				27 April / 27 avril 2016
United Christian Broadcasters Media Canada	CKJJ-FM	Belleville	Ontario	4 May / 4 mai 2016
United Christian Broadcasters Media Canada	CKJJ-FM	Belleville	Ontario	4 May / 4 mai 2016
Canadian Broadcasting Corporation / Société Radio-Canada	CBLN-FM	Nakina	Ontario	4 May / 4 mai 2016
Radio Edmundston Inc.	CIEM-FM and / et CKVM-FM	Edmundston and / et Grand-Sault	New Brunswick / Nouveau-Brunswick	19 April / 19 avril 2016
Acadia Broadcasting Limited	CJLS-FM	Yarmouth	Nova Scotia / Nouvelle-Écosse	28 April / 28 avril 2016

This is exhibit "A" referred to in

NOTICES OF CONSULTATION
AVIS DE CONSULTATION

the Affidavit of

Suzette Charles

Notice number / Numéro de l'avis	Publication date of the notice / Date de publication de l'avis	City / Ville	Province	Deadline for filing of interventions, comments or replies OR hearing date / Date limite pour le dépôt des interventions, des observations ou des réponses OU date de l'audience
2016-176	10 May / 10 mai 2016	Gaspéenne	Quebec / Québec	9 June / 9 juin 2016

DECISIONS

day of *June* A.D. 20*16* DECISIONS

Decision number / Numéro de la décision	Publication date / Date de publication	Applicant's name / Nom du demandeur	Undertaking / Entreprise	City / Ville	Province
2016-181	12 May / 12 mai 2016	Various licensees / Divers titulaires	Various campus radio stations / Diverses stations de radio de campus	Guelph, Thunder Bay and / et Toronto	Ontario

R.J.
A NOTARY PUBLIC IN AND FOR THE
PROVINCE OF MANITOBA

[21-1-0]

NATIONAL ENERGY BOARD
APPLICATION TO EXPORT ELECTRICITY

Manitoba Hydro

By an application dated May 20, 2016, Manitoba Hydro (the "Applicant") has applied to the National Energy Board (the "Board"), under Division II of Part VI of the *National Energy Board Act* (the "Act"), for authorization to export up to 100 MW of firm power per year and 878.4 GWh of firm energy per year for a period of eight years commencing on June 1, 2021. This export would be in accordance with the terms of the 100 MW System Power Sale Agreement between the Applicant and Wisconsin Public Service Corporation executed on May 19, 2011.

OFFICE NATIONAL DE L'ÉNERGIE
DEMANDE VISANT L'EXPORTATION D'ÉLECTRICITÉ

Manitoba Hydro

Manitoba Hydro (le « demandeur ») a déposé auprès de l'Office national de l'énergie (l'« Office »), aux termes de la section II de la partie VI de la *Loi sur l'Office national de l'énergie* (la « Loi »), une demande datée du 20 mai 2016 en vue d'obtenir l'autorisation d'exporter jusqu'à 100 MW de puissance garantie par année et 878,4 GWh d'énergie garantie par année pendant une période de huit ans à partir du 1^{er} juin 2021. Ces exportations se feront selon les conditions du contrat de vente d'énergie au réseau (100 MW) que le demandeur et Wisconsin Public Service Corporation ont conclu le 19 mai 2011.

The Board wishes to obtain the views of interested parties on this application before issuing a permit or recommending to the Governor in Council that a public hearing be held. The directions on procedure that follow explain in detail the procedure that will be used.

1. The Applicant shall deposit and keep on file, for public inspection during normal business hours, copies of the application at its offices located at 360 Portage Avenue, 22nd Floor, Winnipeg, Manitoba R3C 0G8, 204-360-4332 (telephone), midouglas@hydro.mb.ca (email), and provide a copy of the application to any person who requests one. A copy of the application is available for viewing during normal business hours, by appointment, in the Board's library, at 517 Tenth Avenue SW, 2nd Floor, Calgary, Alberta T2R 0A8. To make an appointment, please call 1-800-899-1265. The application is also available online at www.neb-one.gc.ca.

2. Submissions that any party wishes to present shall be filed with the Secretary, National Energy Board, 517 Tenth Avenue SW, Calgary, Alberta T2R 0A8, 403-292-5503 (fax), and served on the Applicant by June 24, 2016.

3. Pursuant to subsection 119.06(2) of the Act, the Board is interested in the views of submitters with respect to

- (a) the effect of the exportation of the electricity on provinces other than that from which the electricity is to be exported; and
- (b) whether the Applicant has
 - (i) informed those who have declared an interest in buying electricity for consumption in Canada of the quantities and classes of service available for sale, and
 - (ii) given an opportunity to purchase electricity on terms and conditions as favourable as the terms and conditions specified in the application to those who, within a reasonable time of being so informed, demonstrate an intention to buy electricity for consumption in Canada.

4. Any answer to submissions that the Applicant wishes to present in response to items 2 and 3 of this notice of application and directions on procedure shall be filed with the Secretary of the Board and served on the party that filed the submission by July 11, 2016.

5. For further information on the procedures governing the Board's examination, contact the Secretary of the Board at 403-292-4800 (telephone) or 403-292-5503 (fax).

SHERI YOUNG
Secretary

[21-1-01]

L'Office souhaite obtenir les commentaires des parties intéressées sur cette demande avant de délivrer un permis ou de recommander au gouverneur en conseil la tenue d'une audience publique. Les instructions relatives à la procédure énoncées ci-après exposent en détail la démarche qui sera suivie.

1. Le demandeur doit déposer et conserver en dossier des copies de la demande, aux fins d'examen public pendant les heures normales d'ouverture, à ses bureaux situés au 360, avenue Portage, 22^e étage, Winnipeg (Manitoba) R3C 0G8, 204-360-4332 (téléphone), midouglas@hydro.mb.ca (courriel), et en fournir une copie à quiconque en fait la demande. Il est possible de consulter une copie de la demande sur rendez-vous pendant les heures normales d'ouverture, à la bibliothèque de l'Office, située au 517 Tenth Avenue SW, 2^e étage, Calgary (Alberta) T2R 0A8. Pour prendre rendez-vous, prière de composer le 1-800-899-1265. La demande est aussi disponible en ligne à l'adresse www.neb-one.gc.ca.

2. Les parties qui désirent déposer un mémoire doivent le faire auprès de la Secrétaire, Office national de l'énergie, 517 Tenth Avenue SW, Calgary (Alberta) T2R 0A8, 403-292-5503 (télécopieur), et le signifier au demandeur, au plus tard le 24 juin 2016.

3. Conformément au paragraphe 119.06(2) de la Loi, l'Office s'intéressera aux points de vue des déposants sur les questions suivantes :

- a) les conséquences de l'exportation sur les provinces autres que la province exportatrice;
- b) si le demandeur :
 - (i) a informé quiconque s'est montré intéressé par l'achat d'électricité pour consommation au Canada des quantités et des catégories de services offerts,
 - (ii) a donné la possibilité d'acheter de l'électricité à des conditions aussi favorables que celles indiquées dans la demande à ceux qui ont, dans un délai raisonnable suivant la communication de ce fait, manifesté l'intention d'acheter de l'électricité pour consommation au Canada.

4. Si le demandeur souhaite répondre aux mémoires visés aux points 2 et 3 du présent avis de la demande et des présentes instructions relatives à la procédure, il doit déposer sa réponse auprès de la secrétaire de l'Office et en signifier une copie à la partie qui a déposé le mémoire, au plus tard le 11 juillet 2016.

5. Pour obtenir de plus amples renseignements sur les méthodes régissant l'examen mené par l'Office, veuillez communiquer avec la secrétaire de l'Office, par téléphone au 403-292-4800 ou par télécopieur au 403-292-5503.

La secrétaire
SHERI YOUNG

[21-1-01]

Notice of Application and Directions on Procedure

Manitoba Hydro Application to Export Electricity to Wisconsin Public Service Corporation

By an application dated May 20, 2016 Manitoba Hydro (the Applicant) has applied to the National Energy Board (the Board) under Division II of Part VI of the National Energy Board Act (the Act) for authorization to export up to 100 megawatts of firm power per year and 878.4 gigawatt hours of firm energy per year for a period of eight years commencing on June 1, 2021. This export would be in accordance with the terms of the 100 MW System Power Sale Agreement between the Applicant and Wisconsin Public Service Corporation executed on May 19, 2011.

The Board wishes to obtain the views of interested parties on this application before issuing a permit or recommending to the Governor in Council that a public hearing be held. The Directions on Procedure that follow explain in detail the procedure that will be used.

1. The Applicant shall deposit and keep on file, for public inspection during normal business hours, copies of the application at its offices located at 360 Portage Avenue, 22nd Floor, Winnipeg, Manitoba, R3C 0G8, 204-360-4332, midouglas@hydro.mb.ca and provide a copy of the application to any person who requests a copy. A copy of the application is available for viewing during normal business hours in the Board's library 2nd Floor 517 Tenth Avenue SW, Calgary, Alberta T2R 0A8 or online at www.neb-one.gc.ca.
2. Submissions that any party wishes to present shall be filed with the Secretary of the Board, 517 Tenth Avenue SW, Calgary, Alberta T2R 0A8, fax: (403) 292-5503, and served on the Applicant by June 24, 2016.
3. Pursuant to Section 119.06(2) of the Act, the Board shall have regard to and is interested in the views of submitters on:
 - (a) the effect of the exportation of the electricity on provinces other than that from which the electricity is to be exported; and
 - (b) whether the Applicant has:
 - (i) informed those who have declared an interest in buying electricity for consumption in Canada of the quantities and classes of service available for sale; and
 - (ii) given an opportunity to purchase electricity on terms and conditions as favourable as the terms and conditions specified in the application to those who, within a reasonable time of being so informed, demonstrate an intention to buy electricity for consumption in Canada.
4. Any answer to submissions that the Applicant wishes to present in response to items 2 and 3 of this Notice of Application and Directions on Procedure shall be filed with the Secretary of the Board and served on the party that filed the submission by July 11, 2016.
5. For further information on the procedures governing the Board's examination, contact the Secretary of the Board, at (403) 292-4800, fax: (403) 292-5503.

This is exhibit "B" referred to in
the Affidavit of -----

Suzette Charles

sworn before me this 17th
day of June A.D. 2016

R.N. -----

A NOTARY PUBLIC IN AND FOR THE
PROVINCE OF MANITOBA

Avis de demande et directives sur la procédure**Demande de Manitoba Hydro visant l'exportation d'électricité à Wisconsin Public Service Corporation**

Manitoba Hydro (le demandeur) a déposé auprès de l'Office national de l'énergie, aux termes de la Section II de la Partie VI de la Loi sur l'Office national de l'énergie, une demande datée du 20 mai 2016 en vue d'obtenir l'autorisation d'exporter jusqu'à 100 mégawatts de puissance garantie par an et 878,4 gigawattheures d'énergie garantie par an pendant une période de huit ans commençant le 1^{er} juin 2021. Ces exportations se feront selon les conditions du contrat de vente d'énergie au réseau (100 MW) que le demandeur et Wisconsin Public Service Corporation ont conclu le 19 mai 2011.

L'Office souhaite obtenir les points de vue des parties intéressées sur cette demande avant de délivrer un permis ou de recommander au gouverneur en conseil la tenue d'une audience publique. Les Instructions relatives à la procédure énoncées ci-après exposent en détail la démarche qui sera suivie.

1. Le demandeur doit déposer et conserver en dossier des exemplaires de la demande aux fins d'examen public pendant les heures de bureau normales, à ses bureaux situés au 360, avenue Portage, 22^e étage, Winnipeg (Manitoba) R3C 0G8 (numéro de téléphone 204 360-4332, courriel midouglas@hydro.mb.ca), et en fournir un exemplaire à quiconque en fait la demande. Il est également possible de consulter un exemplaire de la demande, pendant les heures de bureau normales, à la bibliothèque de l'Office située au 517, Dixième Avenue S.-O., 2^e étage, Calgary (Alberta) T2R 0A8 ou en ligne à l'adresse www.neb-one.gc.ca.
2. Les parties qui désirent déposer des mémoires doivent le faire auprès du secrétaire de l'Office, au 517, Dixième Avenue S.-O., Calgary (Alberta) T2R 0A8 (télécopieur : 403 292-5503), et les signifier au demandeur au plus tard le 24 juin 2016.
3. Conformément au paragraphe 119.06(2) de la Loi, l'Office tiendra compte des points de vue des déposants sur les questions suivantes et s'y intéresse :
 - a) les conséquences de l'exportation sur les provinces autres que la province exportatrice;
 - b) le fait que le demandeur :
 - (i) a informé quiconque s'est montré intéressé par l'achat d'électricité pour consommation au Canada des quantités et des catégories de services offerts;
 - (ii) a donné la possibilité d'acheter de l'électricité à des conditions aussi favorables que celles indiquées dans la demande à ceux qui ont, dans un délai raisonnable suivant la communication de ce fait, manifesté l'intention d'acheter de l'électricité pour consommation au Canada.
4. Si le demandeur souhaite répondre aux mémoires visés aux points 2 et 3 du présent Avis de demande et des présentes Directives sur la procédure, il doit déposer sa réponse auprès du secrétaire de l'Office et en signifier un exemplaire à la partie qui a déposé le mémoire, au plus tard le 11 juillet 2016.
5. Pour plus de renseignements sur les méthodes régissant l'examen mené par l'Office, communiquez avec le secrétaire, par téléphone, au 403 292-4800, ou par télécopieur, au 403 292-5503.

This is exhibit " C " referred to in
the Affidavit of -----

Suzette Awkles
sworn before me this 17th
day of June A.D. 20 16

R.T.
A NOTARY PUBLIC IN AND FOR THE
PROVINCE OF MANITOBA



P.O. Box 815 • Winnipeg Manitoba Canada • R3C 2P4
Street Location for DELIVERY: 22nd floor - 360 Portage Avenue
Telephone / N° de téléphone : (204) 360-4332 • Fax / N° de télécopieur : (204) 360-6147
midouglas@hydro.mb.ca

May 20, 2016

VIA COURIER

Mr. Michael Harmel
SaskPower Corporation
2025 Victoria Avenue
REGINA, Saskatchewan S4P 0S1

Mr. Michael Lyle
Independent Electricity System Operator
1600-120 Adelaide Street West
TORONTO, Ontario M5H 1T1

Mr. Joe Agostino
Hydro One Networks Inc.
483 Bay Street
South Tower, 8th Floor Reception
TORONTO, Ontario M5G 2P5

Dear Sirs:

**RE: APPLICATION BY MANITOBA HYDRO FOR AUTHORIZATION TO
EXPORT ELECTRICITY TO WISCONSIN PUBLIC SERVICE
CORPORATION**

Enclosed for service is a copy of a Manitoba Hydro's Application, which was filed electronically with the National Energy Board today.

MANITOBA HYDRO LAW DIVISION

Per:

MICHAEL DOUGLAS
Legal Counsel

MRRD/sc
encl.

This is exhibit "A" referred to in
the Affidavit of _____

Suzette Charles

sworn before me this 17th
day of June A.D. 2016

A NOTARY PUBLIC IN AND FOR THE
PROVINCE OF MANITOBA